
Protokół Nr XXXVI/2018

Z posiedzenia Rady Osiedla Golęcino – Gocław

z dnia 17.04.2018r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Rady Osiedla Golęcino – Gocław oraz zaproszeni goście wg 
listy obecności, stanowiących załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Osiedla wg następującego porządku obrad:

1. Rozpoczęcie zebrania przez Przewodniczącą. Stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

3. Odczytanie SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI RADY OSIEDLA GOLĘCINO – GOCŁAW ZA ROK 
2017.

4. Udział w posiedzeniu przedstawicieli Straży Miejskiej. 

5. Zaopiniowanie wniosku Pani Jasińskiej Bożeny o wydzierżawianie gruntu.

6. Wizyta Pana Klimaszewskiego FBFSM.

7. Wolne wnioski.

PRZEBIEG OBRAD

Ad 1.

Powitanie przez przewodniczącą zebranych i stwierdzenie quorum.

Ad 2.

Odczytanie i przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Ad 3.

Odczytanie i przyjęcie przez Radnych sprawozdania „z działalności Rady Osiedla Golęcino - 
Gocław za rok 2017.



Ad 4. 

Przedstawicielom Straży Miejskiej,  który byli  obecni  na posiedzeniu,  z  którymi omówiono 
sprawy związane  z  problemami  mieszkańców dzielnicy  oraz  z  parkującymi  samochodami  przy  ul. 
Strzałowskiej.  Straż  Miejska  wyjaśniła  jakie  obowiązują  zasady postoju  TAXI,  w związku z  tym że 
samochody z oznaczeniem TAXI nie korzystają w postoju należałoby go zlikwidować, wtedy parkujący 
tam mieszkańcy nie  będą łamać przepisów ruchu drogowego.  Przedstawiciele  SM poinformowali 
Radę, że udało im się usunąć 4 samochody, które stały od dłuższego czasu przy ul Strzałowskiej.

Ad .5

Pani Bożena Jasińska złożyła pismo w sprawie wydzierżawianie gruntu przy ul. Strzałowskiej  
38 pod uprawę warzyw. Radni jednomyślnie wydali pozytywną opinię podjęto uchwałę nr 63/18.

Ad 6. 

 Pan  Klimaszewski  FBFSM  poruszył  problem  ul.  Marzanny  na  której  jest  brak  tablic  
informujących jak to  ulica,  ponad to ulicą Marzanny jest  problem z  przejazdem samochodem ze 
względu na koleiny jakie się na niej znajdują.

Ad 7.

 Wolnych wniosków brak.

 

Protokołował: Przewodniczący RO
Sylwia Piekart Iwona Pomaska


